
 TCSOB Szeged Maty-ér 2023. július 20-23. 

Ismét Szeged, küzdelem a már ismertnek vélt, de nem kiismert vízzel. Sajnos a két edzésnap nem volt 
elég a tuti taktika kidolgozásához. Szombat. A sorsolás mintha mit sem változott volna az előző 
évekhez képest....most sem volt szerencsénk. 

A jónak vélt, illetve kiemelt helyek sajnos nem nekünk jutottak. 

U-15 Krocsány Gábor 11010 gramm, és szektor 11, nem kezdődik jól.  U-20 Birta Barnabás 7740 
gramm, szektor 15. 55+ Juhász János 10125 gramm, szektor 17. Nők Sajóvölgyi Erzsébet 14375 
gramm, szektor 10. Sajnos ebben a 4 kategóriában minimum 40 pont benne maradt.....ami az erős 
mezőny miatt sajnos várható volt, de reméltük mégse így lesz! 

Felnőtt kategória. Birta Krisztián 23130 gramm, szektor 3.  Darvasi Béla 23190 gramm, szektor 3. 
Eddig remek.  Ifj Bagó László 13460 gramm, szektor 12. Biczó Roland 12290 gramm, szektor 14.  Még 
bármi lehet, de reálisan tekintve 2-3 csapatot előzhetünk meg. Tehát a szombatot 115320 grammal, 
85 ponttal, a 10. helyen zártuk.    A vezetőség döntése alapján a vasárnapi keret módosult, Biczó 
Roland helyett Szénási Szilviusz kapott lehetőséget. 

Vasárnap...U-15 Krocsány Gábor 8980 gramm, szektor 9. U-20 Birta Barnabás 5380 gramm, szektor 
18.  55+ Juhász János 13250 gramm, szektor 11. Nők Sajóvölgyi Erzsébet 22625 gramm, szektor 2. A 
szombati 53 pontról javulva 40 pontunk van. 

Felnőttek. Sajnos Szénási Szilviusz nem tudott javítani, eredménye: 7960 gramm, szektor 19.  Birta 
Krisztián 25680 gramm, szektor 2. Darvasi Béla 14680 gramm, szektor 12.  Ifj Bagó László 9950 
gramm, szektor 14. A szombati 32 pontból lett vasárnap 47, így hiába a másik 4 kategória javulása 
sajnos hátrább csúsztunk az összesített ranglistán a 12. helyre. 

 Összeségében nincs szégyenkezni valónk de....nagyobb reményekkel utaztunk Szegedre. Az előző 
évek eredményei biztatóak voltak, idén nem sikerült a javítás. A jövő szerencsére nyitott, lehet egy  
kicsit, vagy sokkal jobb sorsolásunk, vagy az a néhány gramm felénk billenti a mérleg nyelvét.  

A versenyzőink motiváltak és mi, a vezetőség, minden erőnkkel azon dolgozunk, hogy a körülmények 
megfelelőek legyenek a versenyzők számára és sikerüljön 2024-ben a javítás!! 

Képek a versenyről: 

















 

  

 


